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ОСОБЕННОСТИ ЭФФЕКТИВНОГО ПРИМЕНЕНИЯ МЕРЧЕНДАЙЗИНГА (НА ПРИМЕРЕ 

УСЛОВНОГО ПРЕДПРИЯТИЯ) 

 
Исследовано понятие «мерчендайзинг», определены особенности его применения организациями. 

Проведен анализ скрытых психологических «ловушек» для покупателей. Исследованы особенности 

применения средств мерчендайзинга условным предприятием. Проведен расчет эффективности мерчендайзинга 

условного предприятия на примере одного из магазинов сети. Рассмотрены основные пути совершенствования 

мерчендайзинговой деятельности. 
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PECULIARITIES OF EFFECTIVE APPLICATION OF MERCHANDIZING (ON THE EXAMPLE OF THE 

COMPANY) 

 
The concept of "merchandising" is investigated, the features of its use by organizations are defined. The analysis 

of hidden psychological "traps" for buyers. The features of the use of merchandising tools by the company have been 

investigated. The merchandising efficiency of the company was calculated using the example of one of the stores. The 

main ways of improving merchandising activities are considered. 
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